
DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
STUDIERÅDET

Studierådsmötesprotokoll
2006–12–07

Närvaro: Ludwig Magnusson Ordförande
Sara Brodin Jämställdhetsombud
Björn Nilsson Skyddsombud
Erik Iveroth Kursombudsansvarig
Hans Gylling Webbansvarig, SRD
Mattias Walls Sekreterare
Niklas Fors
Stefan Håkansson
Michael Eringsmark
Gustaf Scheja
Gustav Bodenäs
Fredrik Rosenlind
Ivona Al-Ansari
Sidurdur Birgisson
Malin Gurenius
Sara Nilsson

§1 OFMÖ Ordförande Ludwig Magnusson förklarade mötet öppnat.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Godkännande av
dagordningen

Dagordningen godkändes.

§4 Meddelanden Julphest nästa lördag.

PLC, PLD julphest imorn.

SRD julmat ikväll.

§5 Valärenden Följande rekommendationer kommer att göras:

• Studierådet beslöt att rekommendera Björn Nilsson till Sky-
ddsombud.

• Studierådet beslöt att rekommendera Sara Nilsson till Jäm-
ställdhetsombud.

• Studierådet beslöt att rekommendera Erik Mossberg till Världsmästare.

• Studierådet beslöt att rekommendera Ilona An Ansari till
Stufurrepresentant.

• Studierådet beslöt att rekommendera Michael Eringsmark
till vice ordförande. Nuvarande Axel Elmelid kontaktas angående
sin situation då denna in ens befinner sig i Skåne.

• PLD: Studierådet beslöt att rekommendera Hans Gylling,
Sara Brodin och Göran Stensköld till ordinarie, Erik Iveroth,
Gustaf Scheja och Michael Eringsmark till suppleant.
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• PLC: Studierådet beslöt att rekommendera Sigge, Ludwig
Magnusson och Gustav Bodenäs till ordinare.

• Representant i utbildningsnämnden: Hans Gylling och Gus-
tav Bodenäs ska diskutera angående denna post, beslut skjuts
upp till nästa möte.

• Studierådet beslöt att rekommendera Hans Gylling som sup-
pleant till matematikcentrums enhetsråd på LTH.

• Husstyrelsen och HMS - ingen rekommenderas. Styrelsen
frågas angående dessa då de eventuellt är av intresse för
t.ex. sexmästeriet och källarmästeriet.

§6 Hösten som gått Vi har inte fått fin representanter från varje årskurs, program -
saknar folk från D04, C06 och C05.

Erik meddelar att kursutvärderingarna gått som förväntat. Pro-
grammet går trögt framåt, vissa förbättringar kan göras med au-
tomatiken gällande mail.

En del har gjorts på förbärrtingar av kritiska kurser:

• Elektronik för D ska göras om.

• OMD:n har fungerat bra bortsett från ett antal luddiga klagomål.

• Ett arbete har startat på Cför att förbättra kurserna på inrik-
tningen människa-maskin.

• Digitala CEQ:n fungerar bra, censureringen fungerar bra,
deltagande är över förväntan.

§7 Övrigt SouthPark-bild kommer snart.

Hans tycker att skolans stöd till studenters val av kurser är dåligt.
Förslaget till lösning är att det ska finnas en populärvetenskaplig
kursbeskrivning. Denna ska ej ersätta kursplanen utan finnas vid
sidan om. Den ska även vara obligatorisk för institutionerna att
tillhandahålla. Tas upp i SRX.

§8 OFMA Ordförande Ludwig Magnusson förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Mattias Walls
Sekreterare

Justeras

Ludwig Magnusson
Ordförande
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